



This Month's

EVENTS

on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

MONTH OF MOISE DE

June

/ juin

LOCAL LOCAL

8. "Mud and Merlot" Wheel Class

Enjoy clay and libations with friends in a supportive environment good for all levels, beginners to advanced, at the Strand Center for the Arts. Get creative with underglazes to make your work truly unique! Ages 21+.

\$35 Non-Members/\$30 Members.
Materials Included.

Strand Center for the Arts
23 Brinkerhoff Steet
Plattsburgh, NY 12901
strandcenter.org
518.563.1604

10. Ram Open Series

The Ram Open Series returns to New York's Adirondack Coast and Lake Champlain June 10, 2017 with the highest payouts for winners this format has ever seen, including a \$5,000 first-place prize – no matter how many entries!

Plattsburgh City Marina
Dock Street
Plattsburgh, NY 12901
goadirondack.com/bass
518.563.1000

REGIONAL RÉGIONAL

24-25. Homesteading & Woodworking Weekend at Babbie Rural & Learning Farm Museum

Homesteading and woodworking techniques of old come to life at Babbie Rural & Learning Farm Museum where visitors explore interactive exhibits and demonstrations showcasing life on the farm prior to the 1950s!
Babbie Rural & Farm Learning Museum
250 River Road
Peru, NY 12972
babbieuseum.org
518.643.8052

24. 6th Annual Rulfs Orchard Strawberry Festival

Head to Rulfs Orchard in Peru, NY for the Rulfs Orchard Strawberry Festival! With fun and entertainment for the whole family to enjoy including strawberry pie eating contest, u-pick strawberries and interactive tours, music, petting zoo and more!
Rulfs Orchard
531 Bear Swamp Road
Peru, NY 12972
rulfsorchard.com
518.643.8636

WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

17-18. Adirondack Coast Museum Days / New York State Path Through History Weekend

This year's annual Adirondack Coast Museum Days coincide with New York State's Path Through History Weekend, June 17-18! Discover, experience and appreciate the Adirondack Coast's rich history through museums, forts and military landmarks. Participating museums will open their doors offering FREE ADMISSION to both visitors and residents!

Museums on the Adirondack Coast
adkcoastcultural.org
518.563.1000

22-24. FLW Costa Series

The world's largest tournament-fishing organization hits the Adirondack Coast and Lake Champlain in 2017 with its AAA-level circuit, the FLW Costa Series, June 22-24.
Plattsburgh City Marina
Dock Street
Plattsburgh, NY 12901
goadirondack.com/bass
518.563.1000

NEXT MONTH'S Featured Event

l'événement vedette du mois prochain

Summer Fest '17, July 29-30

The City of Plattsburgh and the Adirondack Coast Visitors Bureau welcome back the Bassmaster Elite Series. This 4-day tournament gives professional anglers the chance to compete for \$100,000 and top points to continue on to the 2018 Geico Bassmaster Classic. While vendors interact with the crowd, jet skiers will soar across Lake Champlain's waters during the East Coast Watercross event! Ages 8+ will compete in a variety of class levels to race around a 30-buoy course, providing entertainment and suspense for all spectators.

For a complete list of events visit goadirondack.com/events
Pour la liste complète des événements, consultez goadirondack.com/events

GOADIRONDAK.COM



This Month's

EVENTS

on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

MONTH OF MOISE DE

June
/ juin

LOCAL LOCAL

8. "M & M" (Céramique et Merlot) Atelier de céramique
Le Strand Center for the Arts vous invite à participer à un atelier de céramique tout en dégustant un verre de Merlot. Le cours est ouvert à tous, débutants ou plus expérimentés. Laissez aller votre imagination et créativité et créez votre propre chef d'œuvre.
Âge 21+. 35 \$ non-membres / 30 \$ membres. Matériel inclus.
Strand Center for the Arts
23 Brinkerhoff Steet
Plattsburgh, NY 12901
strandcenter.org
518.563.1604

10. Ram Open Series
Soyez au rendez-vous le 10 juin 2017 pour le Ram Open Series. Les gagnants se partageront des prix et des bourses en argent. Le vainqueur du tournoi chez recevra une bourse en argent de 5000 \$.
Plattsburgh City Marina
Dock Street
Plattsburgh, NY 12901
goadirondack.com/bass
518.563.1000

REGIONAL RÉGIONAL

24-25. Weekend de menuiserie et de homestead - Babbie Rural & Learning Farm Museum
Les anciennes techniques de menuiseries et de homestead reprennent vie au Babbie Rural & Learning Farm Museum. On dépeint la vie rurale basée sur l'agriculture de la vallée du lac Champlain et des Adirondacks avant 1950.
Babbie Rural & Farm Learning Museum
250 River Road
Peru, NY 12972
babbieuseum.org
518.643.8052

24. 6ième Festival de la fraise de Rulfs Orchard
Rulfs Orchard, situé à Peru, NY vous invite à son festival annuel de la fraise ! Au programme, des spectacles et activités pour toute la famille incluant un concours du plus gros mangeur de tarte aux fraises, l'auto cueillette et des visites guidées. Pour les enfants, il y aura aussi un zoo de petits animaux de ferme et beaucoup plus encore !
Rulfs Orchard
531 Bear Swamp Road
Peru, NY 12972
rulfsorchard.com
518.643.8636

WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

17-18. Journée portes ouvertes des musées de la Côte Adirondack & de l'évènement "New York State Path Through History"
Les 17 et 18 juin, les musées de la Côte Adirondack et l'évènement "New York State's Path Through History" collaborent pour vous offrir des journées remplies de plaisir. Partez à l'aventure et découvrez la riche histoire de la Côte Adirondack ! Visitez les musées, les forts et découvrez la riche histoire militaire de la région. Ce weekend seulement, les musées de la région ouvrent gratuitement leurs portes à tous les visiteurs et résidents.
Museums on the Adirondack Coast
adkcoastcultural.org
518.563.1000

22-24. FLW Costa Series
Du 22 au 24 juin 2017, le plus gros championnat de pêche au monde fait un saut sur la Côte Adirondack et le lac Champlain avec son circuit compétitif de niveau AAA : le FLW Costa Series.
Plattsburgh City Marina
Dock Street
Plattsburgh, NY 12901
goadirondack.com/bass
518.563.1000

Summer Fest '17, les 29 et 30 juillet

La ville de Plattsburgh et le Bureau des visiteurs de la Côte Adirondack sont heureux d'accueillir le Bassmaster Elite Series. Ce tournoi de 4 jours donne aux pêcheurs professionnels la chance de remporter le gros lot de 100 000 \$ et les meilleurs points pour le Geico Bassmaster Classic de 2018. Alors que les vendeurs interagissent avec la foule, les motomarines traverseront les eaux du lac Champlain lors de l'évènement Water Coast East Coast ! Les 8 ans et plus participeront à des épreuves de différents niveaux : autour d'un circuit de 30 bouées, offrant des émotions intenses et du divertissement pour tous les spectateurs.

NEXT MONTH'S Featured Event

l'évènement vedette du mois prochain

For a complete list of events visit goadirondack.com/events
Pour la liste complète des événements, consultez goadirondack.com/events

GOADIRONDAK.COM